
Novice Iiz krajevnih skupnosti
• Staninvest in krajani

V ppnedeljek, 9. februarja, so se na skupnem sestanku v
krajevni skupnosti Ajdovščina sestali krajani, predstavniki
hišnih svetov in Staninvest. Obravnavali so probleme toplovo-
dnega omrežja. Staninvest naj bi namreč napeljal toplovodno
omrežje v nekatere stavbe, toda zaradi starih razrahljanih od-
nosov med hišnimi sveti in to delovno organizacijo, je bilo kar
malce težko najti skupni jezik. Krajani marsikdaj ne vedo ali je
Staninvest tisti, ki oblikuje in narekuje program ali pa sodi to v
> delokrog« samoupravne stanovanjske skupnosti.

• Bogat dnevni red
Na zboru delovnih ljudi in krajanov krajevne skupnosti Ko-

lodvor, ki je bil 10. februarja, so razpravljali o planskih doku-
mentih krajevne skupnosti ter pregledali poslovanje prete-
klega leta. Pri pripravljanju temeljev srednjeročnega programa
se je izkazala planska komisija Sveta krajevne skupnosti.

• Krčenje administracije
Na skupščini delegatov krajevne skupnosti Kolodvor, ki bo .

sredi februarja, bodo delegati obravnavali program dela, sezna-
nili se bodo s spremembami, ki jih narekujejo ustavna dopol-
nila in s statutom krajevne skupnosti. Obravnavali pa bodo
tudi zaključne račune in finančni plan. Zelo pomembno pa bo
tudi obravnavanje samoupravnega sporazuma o ustanovitvi
skupne delovne skupnosti za opravljanje del krajevnih skup-
nosti v občini Center. Ta sporazum po eni strani pomeni poe-
notenje dela skupnih služb za vseh 12 krajevnih skupnosti, po
drugi pa zmanjšuje število administrativnega kadra po krajev-
nih skupnostih.

• V krajevni skupnosti Kolodvor je kulturna komi-
sija pripravljala program za proslavo slovenskega kul-
turnega praznika. Žal pa za izvedbo programa ni bilo
dovolj prostovoljcev. Mar to pomeni, da delovna
vnema na kulturnem področju v KS peša?


